
 
 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

 
П Р О Т О К О Л № 1 

засідання Виконавчого комітету Кропивницької міської ради 

восьмого скликання 

м.Кропивницький від 11 січня 2022 року 

 

Голова засідання: О.Колюка - секретар міської ради 

Секретар: О.Брюм - начальник управління 

діловодства та організаційної 

роботи 
 

В роботі виконавчого комітету взяли участь члени виконкому: 
 

Н.Артеменко - директор виконавчий товариства з додатковою 

відповідальністю “М'ЯСОКОМБІНАТ “ЯТРАНЬ” 

С.Балакірєва - керуючий справами виконавчого комітету міської 

ради 

В.Вєхтєв - голова    громадської     організації     “Об'єднання 

ветеранів      АТО      та       військовослужбовців 3-

го окремого полку спеціального призначення 

“Редут” 

Р.Згривець - генеральний директор ТОВ “АФ Відродження” та 

ТОВ “АФ Хлібодар”, директор ТОВ “Колорит+” 

С.Колодяжний - заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради 

А.Кролевець - генеральний директор товариства з обмеженою 

відповідальністю “Екселент М” 

Л.Солонар - віцепрезидент      Кіровоградської       регіональної 

торгово-промислової палати 

Л.Марченко - староста   Новенського    старостинського    округу 

Кропивницької міської ради 

В.Закаблуковський      - голова Фортечної районної у місті Кропивницькому 

ради 

В.Стецюк - голова Подільської районної у місті 

Кропивницькому ради 
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Із складу виконкому відсутні: 
 

А.Райкович - міський голова 
 

На засіданні були присутні: 

Керівники виконавчих органів Кропивницької міської ради 

та відповідальні працівники: 

О.Бабаєва - начальник управління інформаційних технологій 

М.Бєжан - заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради 

О.Вергун - заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради 

А.Пасенко - начальник управління комунальної власності 

Л.Костенко - начальник управління освіти 

С.Білокінь - начальник управління капітального будівництва 

В.Кухаренко - начальник Головного управління житлово- 

комунального господарства 

В.Лєвашов - завідувач сектору мобілізаційної роботи та 

територіальної оборони 

І.Мартинова - т.в.о. начальника управління містобудування та 

архітектури – головного архітектора міста 

О.Мосін - заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради 

Н.Рахуба - директор департаменту з питань економічного 

розвитку 

В.Пількін - начальник відділу обліку житла 

Т.Тимоховська - начальник управління з питань захисту прав дітей 

Д.Татарко - заступник начальника управління – начальник 

відділу представництва інтересів в судах 

юридичного управління 

О.Храпак - заступник начальника управління з питань 

запобігання і виявлення корупції 

О.Шишко - начальник управління з питань запобігання і 

виявлення корупції 

С.Якунін - начальник відділу по роботі із засобами масової 

інформації 

Є.Шустер - помічник міського голови 

Т.Паливода - юрист КП „Ритуальна служба – спеціалізований 

комбінат комунально-побутового обслуговування” 

КМР” 

Ю.Вісяников - директор КП „Ритуальна служба – спеціалізований 

комбінат комунально-побутового обслуговування” 

КМР” 
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О.Колюка Пропоную розпочати засідання виконкому 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Розпочати засідання виконкому 

 
О.Колюка На порядок денний засідання вносяться 25 питань. 

Пропоную проголосувати „за” основу 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Порядок денний прийнято „за” основу 
 

О.Колюка 

Н.Рахуба 

 
 

О.Колюка 

Чи є додаткові питання? 

Пропоную розглянути додаткове питання „Про 

встановлення ПП „АВКУБІ” тарифу на виробництво 

теплової енергії” 

Хто за те, щоб внести додаткове питання на розгляд? 
 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Внести додаткове питання на розгляд 

 
О.Колюка Хто за те, щоб прийняти порядок денний в цілому? 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти порядок денний в цілому у кількості 26 питань 

 

П О Р Я Д О К 

розгляду питань на засіданні Виконавчого комітету 

Кропивницької міської ради 11 січня 2022 року 

 

Лєвашов Віктор Володимирович 

1. Про забезпечення функціонування системи військового обліку на 

території м. Кропивницького у 2022 році 
 

Пількін Валерій Анатолійович 

2. Про зняття громадян з квартирного обліку 
 

Костенко Лариса Давидівна 

3. Про внесення змін до рішення Виконавчого комітету Кропивницької 

міської ради від 07 жовтня 2021 року № 658 „Про затвердження мережі 

закладів освіти міста Кропивницького на 2021/2022 навчальний рік” 
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Якунін Сергій Володимирович 

4. Про передплату періодичних видань на перше півріччя 2022 року 
 

Пасенко Алла Сергіївна 

5. Про вартість послуг з оформлення документів на право власності на 

квартиру (будинок), житлове приміщення у гуртожитку 
 

Білокінь Сергій Валентинович 

6. Про погодження проєкту рішення Кропивницької міської ради „Про 

внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2019 року № 2276 

„Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції 

та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і 

соціально-культурного призначення міста Кропивницького на 2019- 

2021 роки” (зі змінами)” 
 

Мартинова Ірина Володимирівна 

7. Про надання дозволу на розміщення зовнішньої реклами ТОВ „ЛІЗИНГ 

ФАРМАЦІЯ” 
 

Кухаренко Віктор Іванович 

8. Про створення комісії з питання безоплатного прийняття-передачі до 

власності Кропивницької міської територіальної громади житлового 

будинку по вул. Генерала Родимцева, 90-а 

9. Про визнання такими, що втратили чинність, рішень виконавчого 

комітету міської ради від 25 жовтня 2016 року № 571, від 14 березня 

2017 року № 123, від 23 квітня 2019 року № 239 

10. Про надання згоди на визначення одержувачів бюджетних коштів 
 

Тимоховська Тетяна Миколаївна 

11. Про звільнення від здійснення повноважень піклувальника над 

неповнолітньою дитиною 

12. Про призначення уповноваженої особи 

13. Про зарахування дитини до дитячого будинку сімейного типу 

Кожанових 

14. Про влаштування неповнолітньої дитини-сироти до Рівнянської 

спеціальної школи Кіровоградської обласної ради 

15. Про затвердження висновку щодо недоцільності позбавлення 

батьківських прав гр. Мукашова Д.В. 

16. Про затвердження висновку щодо доцільності позбавлення 

батьківських прав гр. Уманця В.О. 
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17. Про затвердження висновку щодо доцільності позбавлення 

батьківських прав гр. Новацької Я.А. 

18. Про затвердження висновку щодо доцільності позбавлення 

батьківських прав гр. Кирпи Є.О. 

19. Про продовження терміну перебування дітей в сім’ї патронатного 

вихователя 

20. Про надання дозволів 

Рахуба Ніна Афанасіївна 

21. Про встановлення режиму роботи закладу ресторанного господарства 

22. Про дострокове припинення договорів 

23. Про встановлення тарифів на ритуальні послуги, визначені необхідним 

мінімальним переліком окремих видів ритуальних послуг 

24. Про встановлення тарифів на ритуальні послуги, визначені необхідним 

мінімальним переліком окремих видів ритуальних послуг 

25. Про встановлення ПП „АВКУБІ” тарифу на виробництво теплової 

енергії 

Бабаєва Оксана Вікторівна 

26. Про погодження проєкту рішення Кропивницької міської ради „Про 

затвердження Програми цифрового розвитку на 2022-2024 роки” 

Різне 

 
 

СЛУХАЛИ: Про забезпечення функціонування системи військового 

обліку на території м. Кропивницького у 2022 році 

Доповідав: В.Лєвашов 

Результати 

голосування: 

“за” – 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 1 (додається) 

СЛУХАЛИ: Про зняття громадян з квартирного обліку 

Доповідав: В.Пількін 

Результати 

голосування: 

“за” – 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 2 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Виконавчого комітету 

Кропивницької міської ради від 07 жовтня 2021 року № 658 

„Про затвердження мережі закладів освіти міста 

Кропивницького на 2021/2022 навчальний рік” 

Доповідала: Л.Костенко 

Результати 

голосування: 

“за” – 11 “проти” - “утримались” - 
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Вирішили: Прийняти рішення № 3 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про передплату періодичних видань на перше півріччя 

2022 року 

Доповідав: С.Якунін 

В обговоренні 

взяли участь: 

 

 

 

 

 

Результати 

голосування: 

С.Якунін – прошу прийняти це рішення з однією 

поправкою, а саме зменшити суму у зв’язку з відмовою від 

частини передплати, а саме журналу „Кадровик України” 

А.Кролевець – а чому ми не передбачаємо ці кошти на 

електронну періодику? 

С.Якунін – електронна передплата є дорожчою за паперову 

С.Балакірєва – ми у цьому році набагато зменшили коштів 

на передплату 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 4 із доопрацюванням (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про вартість послуг з оформлення документів на право 

власності на квартиру (будинок), житлове приміщення у 

гуртожитку 

Доповідала:       А.Пасенко 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 5 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про погодження проєкту рішення Кропивницької міської 

ради „Про внесення змін до рішення міської ради від 

31 січня 2019 року № 2276 „Про затвердження Програми 

капітального будівництва, реконструкції та капітального 

ремонту об’єктів комунального господарства і соціально- 

культурного призначення міста Кропивницького на 2019- 

2021 роки” (зі змінами)” 

Доповідав: С.Білокінь 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 6 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розміщення зовнішньої реклами 

ТОВ „ЛІЗИНГ ФАРМАЦІЯ” 

Доповідала: І.Мартинова 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 7 (додається) 
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СЛУХАЛИ: Про створення комісії з питання безоплатного прийняття- 

передачі до власності Кропивницької міської 

територіальної     громади     житлового     будинку      по 

вул. Генерала Родимцева, 90-а 

Доповідав: В.Кухаренко 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 8 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про визнання такими, що втратили чинність, рішень 

виконавчого комітету міської ради від 25 жовтня 2016 року 

№ 571, від 14 березня 2017 року № 123, від 23 квітня 2019 

року № 239 

Доповідав: В.Кухаренко 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 9 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про надання згоди на визначення одержувачів бюджетних 

коштів 

Доповідав: В.Кухаренко 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 10 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про звільнення від здійснення повноважень піклувальника 

над неповнолітньою дитиною 

Доповідала: Т.Тимоховська 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 11 (додається) 

СЛУХАЛИ: Про призначення уповноваженої особи 

Доповідала: Т.Тимоховська 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 12 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про зарахування дитини до дитячого будинку сімейного 

типу Кожанових 

Доповідала: Т.Тимоховська 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 13 (додається) 
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СЛУХАЛИ: Про влаштування неповнолітньої дитини-сироти до 

Рівнянської спеціальної школи Кіровоградської обласної 

ради 

Доповідала: Т.Тимоховська 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 14 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про затвердження висновку щодо недоцільності 

позбавлення батьківських прав гр. Мукашова Д.В. 

Доповідала: Т.Тимоховська 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 15 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про затвердження висновку щодо доцільності позбавлення 

батьківських прав гр. Уманця В.О. 

Доповідала: Т.Тимоховська 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 16 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про затвердження висновку щодо доцільності позбавлення 

батьківських прав гр. Новацької Я.А. 

Доповідала: Т.Тимоховська 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 17 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про затвердження висновку щодо доцільності позбавлення 

батьківських прав гр. Кирпи Є.О. 

Доповідала: Т.Тимоховська 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 18 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про продовження терміну перебування дітей в сім’ї 

патронатного вихователя 

Доповідала: Т.Тимоховська 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 19 (додається) 
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СЛУХАЛИ: Про надання дозволів 

Доповідала: Т.Тимоховська 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 20 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про встановлення режиму роботи закладу ресторанного 

господарства 

Доповідала: Н.Рахуба 

В обговоренні 

взяли участь: 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
Результати 

голосування: 

А.Кролевець – а з якої години встановлюємо? 

Н.Рахуба – з 23:00 до 06:00, це в нічний час 

А.Кролевець – а ще такі заяви поступали до вас з 

проханням затвердити порядок роботи в нічний час? 

Н.Рахуба – на даний час немає, а у 2021 році, наскільки я 

пам”ятаю, ще двом підприємствам ми затверджували 

роботу у нічний час 

С.Колодяжний – а вдень вони працюють також? 

О.Колюка – так, але вдень вони працюють за принципом 

„мовчазної згоди”, а вночі за рішенням виконавчого 

комітету міської ради. Надається перелік документів, якщо 

він відповідає положенню, є договір з охороною, весь пакет 

документів 

О.Колюка – зауважень до роботи немає? 

Н.Рахуба – у нас немає 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 21 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про дострокове припинення договорів 

Доповідала: Н.Рахуба 

В обговоренні 

взяли участь: 

О.Колюка – вони вже демонтовані? 

Н.Рахуба – вони всі демонтовані, у нас є фотографії 

А.Кролевець – а причина в тому, що вони не платили 

орендну плату чи якась інша причина? 

Н.Рахуба – у кожного з них своя причина, два з них змінили 

місце проживання, буде уже новий власник і потім 

вирішуватись питання про літні майданчики чи про їх 

реалізацію 

А.Кролевець - це про які приміщення йде мова? 

Н.Рахуба – по вул. Великій Перспективній „Філінг кафе” і 

кафе „Щастя” 

А.Кролевець – яку платню вони сплачували за оренду 

земельної ділянки? 

Н.Рахуба – в залежності від розміру літнього майданчика, в 

середньому вони сплачують 450-500 грн 
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Результати 

голосування: 

О.Колюка – враховуючи, що вони самі подали заяви та 

фактичну їх відсутність, ставлю питання на голосування. 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 22 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про встановлення тарифів на ритуальні послуги, визначені 

необхідним мінімальним переліком окремих видів 

ритуальних послуг 

Доповідала:       Н.Рахуба 

В обговоренні 

взяли участь: 

Н.Рахуба – попередній тариф на ритуальні послуги для 

ФОП Ковальова встановлювався рішенням виконавчого 

комітету міської ради від 28 грудня 2016 року № 704, і 

підприємець звертався до нас декілька разів у зв’язку зі 

встановлення нових тарифів, які не змінювались з 2016 

року. Подані документи не зовсім відповідали розрахункам 

згідно з Методикою, їм направлялись листи з 

повідомленнями про невідповідність. Останнє звернення 

надійшло 01.12.2021 року, матеріали приведені до тих 

рекомендацій, які надавались департаментом з питань 

економічного розвитку. Рівень тарифів на послуги 

пропонується встановити рішенням виконавчого комітету в 

межах тарифів, які діють на даний час. Матеріали 

перевірені відповідно до Методики 

А.Кролевець – ви говорили, що вони зверталися дуже 

багато разів, це зрозуміло. 11.05.2021 року ми ці питання 

вже вносили на розгляд виконавчого комітету, і тоді міський 

голова дуже багато застережень з цього приводу говорив. 

Таке рішення не було прийнято. 

Скажіть мені, хто „педалює” це питання? Що, департаменту 

немає, чим займатися, тільки тарифами на поховання? 

Я готував дуже серйозний виступ з приводу соціально- 

економічного розвитку і наших комунальних підприємств, і 

взагалі міста. Але я не буду на це витрачати час, тому що є 

багато питань до департаменту з питань економічного 

розвитку. Є питання, які стосуються комунальних 

підприємств, розвитку соціально-економічного міста. І ви 

на цю тему, практично, нічого не говорите. Якщо б ви 

сьогодні вийшли і сказали, що у мене є пропозиції щодо 

тарифів по транспорту, по водопостачанню, по тому, як 

теплозабезпечуюче підприємство сьогодні працює. Я вам 

хочу сказати, що теплогенеруюче підприємство за грудень 

заплатило зайві кошти, тому що їх виключили з переліку. Це 

ж соціально-економічний розвиток. Так от ви не виступаєте 

з цими питаннями, не вносите на розгляд. Що змінилося по 

похованню? Я можу по протоколу прочитати, що міський 
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голова говорив про застереження, і сьогодні міського голови 

немає, а ви вносите це питання для чого, - щоб його 

проштовхнути? 

У мене до вас питання. Я можу зачитати, що я казав 

О.Колюка – змінилося те, що надійшло чергове звернення, 

неодноразово вони  надходили, їх  повертали із 

зауваженнями, вони доопрацьовували, знов подавали. 

Сьогодні питання стосується саме цифр. Я не буду говорити 

щодо інших ситуацій, у нас сьогодні присутній керівник 

КП „Ритуальна служба – спеціалізований  комбінат 

комунально-побутового обслуговування” КМР”, він надасть 

інформацію, але що стосується саме цифр, вони перевірені і 

відповідають розрахункам. Тому департамент і вносить на 

розгляд проєкт рішення, що ж стосується інших питань, то 

ми можемо їх обговорити після виконкому 

А. Кролевець – 29 грудня готуються документи для того, 

щоб розглянули документи на засідання виконкому не по 

телозабезпеченню, не по транспорту, не по воді, а по 

поховальній справі, тому і страждають наші комунальні 

підприємства, що немає підтримки департаменту. 29 числа 

ви готуєте проєкт рішення, висвітлюєте його, мене цікавить, 

хто „педалює” це питання. Воно тільки піднімалось, і ви 

знову його вносите 

Н.Рахуба – останні документи надійшли 01.12.2021 року. 

Весь пакет документів відповідає єдиній методиці та іншим 

нормативним документам з приводу їх оформлення і з 

приводу права суб”єкта звернутись до виконавчого комітету 

міської ради щодо встановлення тарифів. Законом України 

„Про поховання та похоронну справу” та двома наказами 

Держжитлокомунгоспу за 2003 р. № 193 та 194 

передбачено, що ритуальні послуги, в тому числі їх 

мінімальний перелік, надаються: а) ритуальною службою 

або за договором іншими суб”єктами господарювання, які 

уклали договір з ритуальною службою. Тарифи, вартість 

таких послуг встановлюються виконавчими комітетами 

сільських, селищних, міських рад. Крім того, у нас діє 

Положення, яке затверджено рішенням виконавчого 

комітету, де суб”єкт має право звернутися для перегляду 

тарифів 

А.Кролевець – виконавчий орган може відмовити чи ні? 

Н.Рахуба – якщо будуть обґрунтовані підстави, мабуть, 

може 

Ю.Вісяников - я хочу доповнити, що 11.05.2021 року 

тарифи були перевірені дуже ретельно. До цього 2-3 рази 

були недоопрацювання і відмовлялося  їм. Пів року тому 
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тарифи були ретельно вивчені департаментом з питань 

економічного  розвитку, тому  вносились  вже  з  усіма 

відповідними законами. Ситуація доволі складна. КП має 

прибуток  не з  міського   бюджету, а  за рахунок  свого 

заробітку.    Також займаємося  утриманням   кладовищ та 

іншими роботами. Ми  з кожним  роком   все  більше 

допомагаємо бюджету, а отримуємо прибуток від своєї 

основної діяльності. Ми жодної копійки не витратили з 

бюджету   на   боротьбу  з  коронавірусом.    Зі   своєї 

господарської діяльності 2 млн грн КП витратило на 

бюджет. Це наші зароблені гроші. КП є органом 

адміністративного управління на ринку ритуальних послуг. 

Хочу зауважити, що ні поліція, ні суд, ні прокуратура не 

можуть вплинути на ті порушення, яких припускаються 

недобросовісні су’єкти. Що стосується ФОП Ковальова, то 

на це ФОП регулярно надходять скарги. Останнє стосується 

вдови афганця. Вони забрали у неї посвідчення афганця і не 

повернули його. Також вони повинні були поховати його 

безкоштовно, але цього не відбулося. Також є скарги від 

державних установ на поведінку цих ФОПів. Є випадки 

підроблення ними документів. Більш як 70 поховань у 

минулому році вони здійснили не у відповідності до закону. 

Тому зараз юридична група готує позовну заяву в суд щодо 

розірвання договорів з цими підприємцями. Я прошу взяти 

до уваги, яку роль відіграє КП у ритуальній справі 

А.Кролевець – тобто, застереження є, і ці застереження були 

висловлені і міським головою в тому числі, нічого не 

змінилося 

Н.Рахуба – ми керуємося тими нормативними документами, 

які є. 

О.Колюка – ви доповідаєте по цифрах, а інформацію 

стосовно роботи суб’єктів підприємницької діяльності нам 

надав представник КП „Ритуальна служба – 

спеціалізований комбінат комунально-побутового 

обслуговування” КМР”, яким і укладено договори з цими 

суб”єктами підприємницької діяльності 

А.Кролевець – я би просив це питання розділити на два 

окремі: перше, це документи, які вони подали. Нема 

проблем. А друге питання, це те, що стосується 

функціонування територіальної громади і їх відношення до 

неї. А ви як виконавчий орган повинні враховувати, що 

сьогодні буде втрачати комунальне підприємство, тому що 

вершки знімають, а ніхто не хоче займатись 

впорядкуванням міста, дорогами, охороною і таке інш. Вже 

не говорячи про те, як вони відносяться до взаємодії з 
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Результати 

голосування: 

нашим КП. І ми як виконком повинні і одну, і іншу сторону 

розглядати. І саме головне, пріоритети 

Н.Рахуба – ми 29 днів працювали над цим питанням, щоб 

внести на виконком 

М.Бєжан – департамент підготував економічні цифри, а що 

стосується іншого боку, то це питання не до директора 

департаменту 

О.Колюка – переходимо до голосування, прошу голосувати 

“за” - “проти” - 1 “утримались” - 10 

Вирішили: Рішення не прийнято 
 

СЛУХАЛИ: Про встановлення тарифів на ритуальні послуги, визначені 

необхідним мінімальним переліком окремих видів 

ритуальних послуг 

Доповідала: Н.Рахуба 

В обговоренні 

взяли участь: 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
Результати 

голосування: 

Н.Рахуба – ситуація аналогічна з попередньою, тариф на 

ритуальні послуги для ФОП Головаха встановлювався 

рішенням виконавчого комітету міської ради від 28 грудня 

2016 року № 704, рішенням господарського суду договір 

визнано укладеним між ФОП та ритуальною службою. Він 

декілька разів також надавав матеріали, вони були внесені 

на розгляд виконавчого комітету 11.05.2021 року, але не 

знайшли підтримки членів виконавчого комітету міської 

ради. Останні матеріали також подавались 01.12.2021 року. 

Питань до пакета документів, до його оформлення, до 

тарифів у нас немає. Тарифи розраховані на рівні тих, які 

діють на даний час на ринку ритуальних послуг 

Ю.Вісяников – все те ж саме стосується цього підприємця. 

О.Колюка – переходимо до голосування, прошу голосувати 

“за” - “проти” - 1 “утримались” - 10 

Вирішили: Рішення не прийнято 
 

СЛУХАЛИ: Про встановлення ПП „АВКУБІ” тарифу на виробництво 

теплової енергії 

Доповідала: Н.Рахуба 

В обговоренні 

взяли участь: 

Н.Рахуба – діючий тариф було встановлено 12.02.2019 р. 

Оскільки дане підприємство здійснює виробництво 

теплової енергії з використанням альтернативних видів 

палива, надає послуги для учбового закладу - гімназії, на 

нього розповсюджується норма ст.20 Закону України „Про 

теплопостачання”, тобто тариф встановлюється на рівні 

90 відсотків від середньозваженого тарифу на виробництво 

теплової енергії, в якій використовується природний газ. 

Проєктом рішення пропонується встановити тариф на 
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Результати 

голосування: 

теплову енергію у розмірі 1889,40 грн за Гкал без ПДВ, 

діючий - 1623,30 грн 

А.Кролевець – можете перевести це на квадратний метр? 

Н.Рахуба – розрахунок здійснюється у Гкал. Підприємство 

надає послуги одному закладу на території міста 

Л.Костенко – ця котельня вирішує питання опалення трьох 

споруд, організація надає нам якісне тепло, і це набагато 

дешевше, ніж інше опалення. Наразі підприємство має 

збитки, тому є необхідність у розгляді питання 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 23 (додається) 
 

СЛУХАЛИ: Про погодження проєкту рішення Кропивницької міської 

ради „Про затвердження Програми цифрового розвитку на 

2022-2024 роки” 

Доповідала:       О.Бабаєва 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

Вирішили: Прийняти рішення № 24 (додається) 

 

 
Секретар міської ради Олег КОЛЮКА 



 

П Е Р Е Л І К 

прийнятих рішень, які ввійшли до протоколу № 1 засідання  

Виконавчого комітету Кропивницької міської ради 11 січня 2022 року  

1. Про забезпечення функціонування системи військового обліку на № 1 

території м. Кропивницького у 2022 році 

2. Про зняття громадян з квартирного обліку № 2 

3. Про внесення змін до рішення Виконавчого комітету № 3 

Кропивницької міської ради від 07 жовтня 2021 року № 658 „Про 

затвердження мережі закладів освіти міста Кропивницького на 

2021/2022 навчальний рік” 

4. Про передплату періодичних видань на перше півріччя 2022 року № 4 

5. Про вартість послуг з оформлення документів на право власності № 5 

на квартиру (будинок), житлове приміщення у гуртожитку 

6. Про погодження  проєкту рішення  Кропивницької міської ради  № 6 

„Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2019 

року № 2276 „Про затвердження Програми капітального 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів 

комунального господарства і соціально-культурного призначення 

міста Кропивницького на 2019-2021 роки” (зі змінами)” 

7. Про надання дозволу на   розміщення   зовнішньої   реклами    № 7 

ТОВ „ЛІЗИНГ ФАРМАЦІЯ” 

8. Про створення комісії  з питання безоплатного прийняття- № 8 

передачі до власності Кропивницької міської територіальної 

громади житлового будинку по вул. Генерала Родимцева, 90-а 

9. Про визнання такими, що втратили чинність, рішень виконавчого № 9 

комітету міської ради від 25 жовтня 2016 року № 571, від 

14 березня 2017 року № 123, від 23 квітня 2019 року № 239 

10. Про надання згоди на визначення одержувачів бюджетних коштів № 10 

11. Про звільнення від здійснення повноважень піклувальника над 

неповнолітньою дитиною 

№ 11 

12. Про призначення уповноваженої особи № 12 

13. Про зарахування дитини до дитячого будинку сімейного типу 

Кожанових 

14. Про влаштування неповнолітньої дитини-сироти до Рівнянської 

спеціальної школи Кіровоградської обласної ради 

15. Про затвердження висновку щодо недоцільності позбавлення 

батьківських прав гр. Мукашова Д.В. 

16. Про затвердження висновку щодо доцільності позбавлення 

батьківських прав гр. Уманця В.О. 

№ 13 

 
№ 14 

 
№ 15 

 
№ 16 
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17. Про затвердження висновку щодо доцільності позбавлення 

батьківських прав гр. Новацької Я.А. 

18. Про затвердження висновку щодо доцільності позбавлення 

батьківських прав гр. Кирпи Є.О. 

19. Про продовження терміну перебування дітей в сім’ї патронатного 

вихователя 

№ 17 

 
№ 18 

 
№ 19 

20. Про надання дозволів № 20 

21. Про встановлення режиму роботи закладу ресторанного 

господарства 

№ 21 

22. Про дострокове припинення договорів № 22 

23. Про встановлення ПП „АВКУБІ” тарифу на виробництво 

теплової енергії 

25. Про погодження проєкту рішення Кропивницької міської ради 

„Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2022-2024 

роки” 

№ 23 

 

№ 24 
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